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Besluitenlijst Commissie Middelen 10 februari 2022

Tijd 19:30 uur

Locatie Raadzaal

Voorzitter Dhr. A.H.M. Albers 

Aanwezig Dhr. T.G.H. Boekhorst (Lokaal Belang)
Mevr. B.L.Y. van Die (Lokaal Belang)
Dhr. F.H.F. Jansen (CDA)
Dhr. W.J.M. van Dinther (CDA)
Dhr. C.H.M. van Merwijk (CDA)
Dhr. J.J. de Croix (WijZZ)
Dhr. P.J.M. Putman (WijZZ)
Dhr. C.H. de Winter (PvdA)
Dhr. M.W. Bloemberg (VVD)
Mevr. L. van der Velden (SP)
Dhr. B. van Bindsbergen (D66)
Dhr. K. Godschalk (GroenLinks)

Afwezig Dhr. H.L.M. Meijer (Sociaal Zevenaar)

1 Opening en vaststellen agenda
Dhr. Meijer heeft zich afgemeld. 

2 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Concept besluitenlijst van 9 december 2021 is helaas nog niet beschikbaar. Deze 
wordt zo spoedig mogelijk voorgelegd. 

3 Vaststellen planningslijst en lijst toezeggingen en moties
De planningslijst en lijst toezeggingen en moties wordt vastgesteld

4 Z/21/410741 Oprichting stichtingen vanuit collectief verzekeringsbelang 
VGGM
Dhr. Boekhorst geeft aan de technische vragen die vooraf door hem zijn gesteld 
naar tevredenheid zijn beantwoord. Wel vraagt Lokaal Belang zich af of de 
dekking van de financiën in het waarborgfonds ervoor zorgen dat gemeenten 
uiteindelijk toch een risico lopen?

Dhr. Putman geeft aan dat WijZZ het fijn vindt dat er op deze manier wordt 
samengewerkt. Hij heeft begrepen dat de gezamenlijke premielast de 
gezamenlijke schadelast overstijgt. In dat geval is de vraag of verzekeren nog wel 
nodig is? Daarnaast constateert Dhr. Putman dat er een zware controlerende 
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last op de schouders van de portefeuillehouders komt te liggen om te blijven 
monitoren of alles financieel in de pas loopt. Hij hoort graag hoe de 
portefeuillehouder hier tegenaan kijkt.  

Dhr. Van Bindsbergen vraagt of er een verplichting is voor gemeenten en 
veiligheidsregio’s om hieraan deel te nemen? Ook wil hij graag weten wie het 
startkapitaal levert voor het waarborgfonds? 

Dhr. Van Riswijk geeft in zijn beantwoording aan dat het waarborgfonds 
inderdaad leeg kan raken, maar door samen te gaan werken spreiden we juist de 
risico’s. Deskundigen van de 25 verschillende Veiligheidsregio’s hebben 
geconcludeerd dat een deel verzekeren de beste manier is. Tevens beaamt Dhr. 
Van Riswijk dat er een nadrukkelijke controlerende taak ligt voor de 
portefeuillehouder om alles scherp in de gaten te houden. Op voorhand is de 
indruk dat alle gemeenten zullen gaan deelnemen. In deze periode wordt dit 
voorstel aan de raden voorgelegd en zij moeten hier uiteraard nog allemaal mee 
instemmen om dit zeker te weten. Het waarborgfonds wordt gevuld vanuit de 
Veiligheidsregio’s.

Dhr. Putman vraagt aanvullende of er bij de afweging voor deze constructie ook 
is nagedacht over of de risico’s afdekken binnen de regio niet voordeliger is?

Dhr. Van Riswijk geeft desgewenst aan dat deze optie bekeken is maar dat 
deskundigen binnen de Veiligheidsregio’s van mening zijn dat dit de beste 
oplossing is. 

De commissie stelt voor dit voorstel als HAMERSTUK op de raadsagenda van 23 
februari 2022 te plaatsen. 

5 Z/21/405534 Wijziging gemeenschappelijke regeling Samenwerking de 
Liemers
Dhr. De Winter vraagt of er naast deze regeling nog meer regelingen zijn die 
geharmoniseerd moeten worden n.a.v. de herindeling in 2018? Ook vraagt hij 
zich af of dit voorstel niet kan wachten en samen behandeld kan worden als later 
in 2022 het voorstel tot algehele herziening GR Samenwerking de Liemers volgt?

Dhr. Van Merwijk vraagt of de volledige regeling nogmaals aan de raad wordt 
voorgelegd als er zaken veranderen in de toekomst? 

Dhr. Van Riswijk geeft aan dat er bij zijn weten verder geen regelingen meer 
veranderd hoeven te worden n.a.v. de herindeling van 2018. Het voorstel ligt nu 
voor omdat er een verandering van het directiemodel in zit.
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De commissie stelt voor dit voorstel als HAMERSTUK op de raadsagenda van 23 
februari 2022 te plaatsen. 

6 Stand van zaken COVID-19
Dhr. Van Riswijk licht de laatste stand van zaken toe. Besmettingen lopen op, 
maar dat leidt niet tot meer ziekenhuisopnames. Er komt vanuit het college een 
voorstel voor een nieuwe regeling om ondernemers tegemoet te komen. Dat zal 
in lijn zijn met de vorige regeling. Voor het halen van een boosterprik is geen 
afspraak meer nodig. In de Turmac Cultuurfabriek komt een decentrale 
priklocatie op een aantal momenten in de week. Er is een locatie voor Testen voor 
Toegang in Zevenaar. Ook is er een reguliere testlocatie. Testlocaties zitten aan 
hun maximale capaciteit. We wachten komende week af of en zo ja welke 
versoepelingen er komen. 

Dhr. Boekhorst vraagt zich af of er n.a.v. de signalen in het land ook nachthoreca 
in Zevenaar overwegen aan te sluiten bij het aangekondigde demonstratief 
signaal?  

Dhr. Van Riswijk geeft aan dat er in Zevenaar geen sprake is van nachthoreca 
voor zover deze later dan 02.00 uur open zijn.

7 Punten van orde commissie
Van dit punt is geen gebruik gemaakt.

8 Mededelingen portefeuillehouders
Dhr. Van Dellen geeft een toelichting op de interne uitvoering van het Didam-
arrest. Er wordt nu een scan op de lopende dossiers gemaakt. De afgeronde 
dossiers (voor 26/11/21) blijven ongemoeid. Voor wat betreft de lopende dossiers 
wordt een nieuwe afweging gemaakt en dit zal worden gepubliceerd. Alle nieuwe 
dossiers worden volgens de nieuwe richtlijnen opgepakt. Dit zal nog in een RIB 
worden toegelicht. Dit alles in kaart brengen, brengt meer werk met zich mee dan 
verwacht. 

9 Rondvraag
Dhr. Van Dinther geeft aan dat dit de laatste vergadering van deze commissie 
was in deze samenstelling. Hij complimenteert alle deelnemers en de voorzitter, 
de griffie en de collegeleden specifiek. Er is op een zeer constructieve en prettige 
manier de afgelopen jaren gewerkt in deze commissie. 

Mevr. Van der Velden vraagt of er in het kader van betrouwbaar en integer 
bestuur vanuit de gemeente de weerbaarheidscheck op politieke partijen gaat 
laten uitvoeren? 
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Dhr. Boekhorst vraagt n.a.v. het laatste coronanieuws wat er met carnaval zal 
gebeuren? Kunnen vergunningen eventueel sneller worden afgegeven? Ook 
vraagt Lokaal Belang wat de stand van zaken is m.b.t. de bedrijfsactiviteiten 
Reisenakker. Daar is een RIB over verstuurd op 30 juni 2021. Daarin stond dat de 
bedrijfsactiviteiten per 01 mei 2021 moesten stoppen. Bij controle op 01 juni 2021 
bleek dat dit niet was gebeurd. Vervolgens heeft de gemeente een 
vooraankondiging verstuurd met daarin een last onder dwangsom. Hierover zou 
de raad geïnformeerd worden en dat is tot op heden niet gebeurt. Wat is gebeurd 
met de last onder dwangsom, is deze verstuurd?  

Dhr. Van Bindsbergen vraagt of er voor fractieleden, te weten raadsleden, 
commissieleden en fractievolgers, een ongevallenverzekering is? Vanuit de 
zorgplicht van de werkgever wordt die normaal gesproken afgesloten. D66 zou 
graag willen weten hoe dit voor politici is geregeld. 

Dhr. Van Riswijk geeft aan dat er voor Reisenakker zal worden nagezocht welke 
informatie er is en deze zal gedeeld worden met de raad. Met carnaval zal er 
geen vergunning meer komen voor een groot evenement, dat is te kort dag. Maar 
carnaval kun je niet verbieden en iedereen is vrij om binnen de mogelijkheden en 
regels die er zijn het samen te vieren. Volgende week is er een persconferentie 
waarin er hopelijk meer duidelijkheid komt. In antwoord op Mevr. Van der Velden 
geeft Dhr. Van Riswijk aan dat hij partijen die nog geen deel uitmaken van deze 
raad niet op voorhand zaken wil opleggen. De verantwoordelijkheid om 
verkiesbare personen te controleren op integriteit en weerbaarheid ligt in eerste 
instantie bij de partijen zelf. Dhr. Van Riswijk heeft in overleg met de 
deelnemende partijen wel sterk aanbevolen na te denken over integer bestuur en 
aan kandidaten eventueel een VOG te vragen. Ook de informatie over een 
eventuele ongevallen verzekering voor politici zal worden uitgezocht. 

De griffier geeft aan dat er in het inwerkprogramma voor de nieuwe raad zal 
worden stilgestaan bij  integriteit, weerbaarheid en ondermijnende criminaliteit.  

10 Sluiting: 20.30 uur
De voorzitter dankt eenieder en sluit af met de woorden: Dankbaarheid is het 
geheugen van harten.

Zevenaar, 10 februari 2022.
Namens de Agendacommissie,
Inge van Dijk, commissiegriffier


